
BYGAARDENSVEJLAUG

Referat fra bestyrelsesmøde den 1. marts 2000

Til stede:
Ole Windeløv
Jesper Toft
Arne Gottlieb
Marianne Brask

Børglumvej 37
Bygholmvej 16
Bygholmvej ly
Børglumvej 40

38749164
38791415
38798811
38717435

ole.windeloev@uni-c.dk
jesper@toft.dk
ag@stenohus.dk
ingrid.wawra@pop.agora.dk

Jan Thygesen
Niels Christian Hansen

Katholmvej 11
Støvringvej 7

38740969
38717814 nch@dadlnet.dk

Fraværende:
Søren .!Z..\~lA.Jff ~~'-""<-t' b 3bT-'1, l:S\ 7-

Næste bestyrelsesmøde:
Torsdag den 13. april 2000 kl. 20.00 hos Arne.

Bestyrelsens konstituering
Formand: Arne
Kasserer: Ole
Sekretær: Marianne
Suppleanter: Jan og Niels Christian

Formand, kasserer og sekretær udgør bestyrelsens forretningsudvalg.

Gave-
Det blev på generalforsamlingen besluttet, at der skal indkøbes en gave til Hans
Rørdam, som gik af som formand for Bygaard Vejlaug efter mere end 10 år på
posten.
Bestyrelsen besluttede en ramme på 500 kr. og for dette beløb at indkøbe en CD
ca. kr. 140 (Niels Christian) og 3 flasker rødvin (Barolo) a ca. 100 kr. pr stk.
(Tyge).

Støvringvej 13, menighederne
Som opfølgning på Oles breve til Menighederne vedrørende kontigentbetaling har
Ole og Arne i efteråret? sammen skrevet endnu et brev med baggrund i en skrivelse
fra Advokat Dubovsky. Menighederne har ikke reageret på trods af, at der i brevet
var fastsat en tidsfrist på fjorten dage.
Dubovsky har gjort op, at det vil koste Bygaardens Vejlauget omkring 32.000
kroner, hvis vi taber et sagsanlæg, men i følge Dubovsky er sandsynligheden for at
tabe en retssag kun ringe.
Bestyrelsen besluttede, at Arne skal forsøge at få et møde med menighed s-
formanden. På mødet skal Ole og Arne deltage og de fik af bestyrelsen mandat til
at forhandle det årlige kontingent (4 enheder) ned til halvdelen (2 enheder). Hvis
ikke menighedsrådet kan acceptere denne ordning skal Dubovsky involveres.

Plantning af vej træer på Børglumvejs sydside
Gartner "Bjørn" har indhentet tilladelser til plantning i Københavns Kommune og
skulle have påbegyndt arbejdet i uge 7 eller 8, men af en eller anden årsag er han
alligevel ikke gået i gang.
Jesper kontakter gartneren for at høre, hvorfor han ikke er startet.
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Jesper vil i øvrig være tovholder i forbindelse med plantning og studsning af
vejtræer.

Studsning af vej træer
Jesper skal bede gartner ''Bjørn'' om et tilbud på studsning afvejtræerne. Vejlauget
har tidligere fået et tilbud på kr. 35.000, hvilket vi dengang vurderede var for dyrt.
Men måske var det første tilbud mere omfattende, end det der nu er hensigten.
Hvis Jesper vurderer at gartner Bjørns tilbud er for højt, skal Jesper spørge en
anden.

Trekanten
Jesper skal også bede gartner Bjørn om en pris på at beplante trekanten mellem
Børglumvej og Herlufholmsvej samt en pris for at udlægge grus på arealet.

Bump
Bestyrelsens forslag om også at etablere bump på Børglumvej blev vedtaget på
generalforsamlingen. Forslaget blev enstemmigt vedtaget, men med kun 33
stemmer (fremmødte). Det skal derfor undersøges om fremmødet var tilstrækkelig
til at opfylde Københavns Kommunes bestemmelser om stemmeprocenter mv.
Ole/ Arne kontakter kommunen for at få svar på ovenstående.

Ole/ Arne vil endvidere i den forbindelse undersøge om vi må udlægge andre
former for chikaner i stedet for bump eller eventuelt i forbindelse med bump.

Grus
Punktet udsættes-til næste- bestyrelsesmøde.

Kloakker og vejreparationer
Punktet udsættes til næste bestyrelsesmøde.

Med venlig hilsen
Marianne


